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Transformers: Earth Wars is a mobile strategy game that brings the iconic world of Transformers to
life, allowing players to build their bases, gather resources, and engage in combat with their favorite
characters. One of the key components of the game is the combat bots, which play a pivotal role in
battles against enemy bases and other players. This guide will provide an in-depth look at combat
bots, their classifications, strengths, weaknesses, and strategies to maximize their effectiveness in
the game.

Understanding Combat Bots

Combat bots in Transformers: Earth Wars are the primary units players utilize to attack enemy bases
and defend their own. Each bot has unique abilities, strengths, and weaknesses that can significantly
impact the outcome of battles. Players can collect and upgrade a variety of bots, each representing a
different character from the Transformers universe.

Types of Combat Bots

Combat bots in Transformers: Earth Wars can be categorized into several types, each serving a
distinct role in combat. Understanding these classifications is essential to building a balanced team.

1. Warrior Bots:
- These bots are the front-line fighters, designed to take damage and deal heavy melee attacks. They
excel in close-quarters combat and are crucial for breaking enemy lines.
- Examples: Optimus Prime, Megatron

2. Ranged Bots:
- Ranged bots attack from a distance, making them effective for taking down enemy defenses before



they can counterattack. They are typically weaker in terms of health but can deal significant damage
from afar.
- Examples: Ironhide, Starscream

3. Support Bots:
- Support bots provide buffs to allies or debuffs to enemies. They can heal, enhance damage output,
or slow down enemy bots, making them invaluable in prolonged battles.
- Examples: Ratchet, Soundwave

4. Special Bots:
- These bots have unique abilities that can alter the course of a battle. They may deploy traps, create
shields, or execute powerful area-of-effect attacks.
- Examples: Shockwave, Devastator

Combat Bot Stats

Each combat bot comes with a set of statistics that determine its effectiveness in battle.
Understanding these stats is crucial for optimizing your team composition.

- Health (HP): The amount of damage a bot can take before being defeated. Higher HP allows bots to
sustain longer in battles.
- Attack (ATK): The damage a bot can inflict on enemies. This is a critical stat for both warriors and
ranged bots.
- Armor (DEF): Reduces incoming damage. Bots with high armor can survive longer in combat,
especially when facing heavy-hitting opponents.
- Range: Determines how far a bot can attack. Ranged bots typically have a longer range than melee
bots.
- Speed: Affects how quickly a bot can move across the battlefield. Faster bots can reposition and
evade attacks more effectively.

Upgrading and Leveling Bots

To enhance the capabilities of your combat bots, players must engage in regular upgrading and
leveling. This process involves several steps:

1. Collecting Resources: Players need to gather resources such as Energon and Alloy to upgrade
their bots. These can be obtained through battles, missions, and resource buildings.

2. Selecting Bots for Upgrades: Choose which bots to upgrade based on your team composition and
the challenges you face. Focus on upgrading a balanced mix of warriors, ranged, and support bots.

3. Using Ability Points: As bots level up, they earn ability points that can be allocated to enhance
specific stats or unlock new abilities. Players should prioritize abilities that complement their battle
strategies.

4. Specialization: Some bots can be specialized for specific roles. For example, a warrior bot could
be upgraded to increase its damage output at the cost of some defense, or a support bot could focus



on healing abilities.

Strategies for Combat

When engaging in combat, employing effective strategies is crucial for success. Here are some tips
to maximize your combat bots' effectiveness:

1. Team Composition

Creating a balanced team is essential. A good mix of warriors, ranged bots, and support bots will
allow you to handle various enemy types effectively.

- Example Composition:
- 2 Warriors (for frontline engagement)
- 2 Ranged Bots (for taking out defenses)
- 1 Support Bot (for healing and buffs)

2. Understanding Enemy Bases

Before launching an attack, take the time to scout enemy bases. Understanding where defenses and
traps are located will allow you to plan your attack effectively.

- Key Considerations:
- Identify high-damage defenses (e.g., turrets).
- Look for weak points in the base layout.
- Determine the best entry point for your bots.

3. Timing and Deployment

Timing is critical in combat. Deploy your bots strategically to maximize their impact.

- Tips for Deployment:
- Send in warriors first to absorb damage and draw fire from defenses.
- Follow up with ranged bots to eliminate threats from a distance.
- Use support bots to heal or buff your team as needed, especially when facing tougher enemies.

4. Utilizing Bot Abilities

Each bot has unique abilities that can turn the tide of battle. Make sure to use these abilities
strategically.



- Ability Usage Tips:
- Activate healing abilities when bots are low on health.
- Use crowd-control abilities to slow or stun enemies.
- Save high-impact abilities for critical moments in battle.

Conclusion

Transformers: Earth Wars offers an engaging combat experience centered around diverse combat
bots, each with unique abilities and roles. Understanding the different types of bots, their stats, and
how to upgrade them is vital for developing an effective strategy. By crafting a well-rounded team
and employing smart combat tactics, players can dominate their opponents and rise through the
ranks. As you embark on your journey in Transformers: Earth Wars, remember that the key to
victory lies not just in the strength of your bots, but in your ability to strategize and adapt to every
battle scenario. Happy battling!

Frequently Asked Questions

What are the best combat bots to use in Transformers: Earth
Wars?
Some of the best combat bots include Optimus Prime, Megatron, and Grimlock due to their high
damage output and unique abilities. It's essential to choose bots that complement each other's
strengths.

How do I upgrade my combat bots effectively in Earth Wars?
To upgrade your combat bots effectively, focus on gathering resources through battles and
completing missions. Prioritize upgrading your most used bots first, and always keep an eye on the
upgrade costs versus benefits.

What strategies can I employ for combat in Transformers:
Earth Wars?
Utilize a combination of ranged and melee bots to create a balanced team. Position your bots
strategically to take advantage of cover and use their abilities at the right moment to maximize
damage.

How can I improve my combat bot's performance in battles?
Improving your combat bot's performance involves leveling them up, equipping better weapons, and
using synergies with other bots. Participate in events and raids to gain experience and loot to
enhance your bots.

What are the key abilities to look for in combat bots?
Key abilities to look for include healing, area damage, and crowd control. Bots with special abilities



that can turn the tide of battle, like those that can stun or debuff enemies, are highly valuable.

How do alliances affect combat strategies in Earth Wars?
Alliances provide benefits such as access to shared resources and support during battles.
Collaborating with alliance members for strategy discussions and coordinated attacks can
significantly enhance your combat effectiveness.

What are the common mistakes to avoid when using combat
bots?
Common mistakes include not balancing your team composition, underutilizing abilities, and
neglecting to upgrade bots regularly. Always keep an eye on bot health and avoid rushing into
battles without a strategy.

How can I counter specific enemy bots effectively in combat?
To counter specific enemy bots, study their abilities and weaknesses. Use bots with strong damage
output against high-defense enemies and employ crowd control bots against groups. Positioning and
timing your attacks are also crucial.
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一文了解Transformer全貌（图解Transformer）
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transformers的AutoModelForCausalLM和AutoModel有啥区别？
它们将帮助我们深入理解语言的奥秘，甚至在某些方面达到或超越人类的水平。 总而言之，AutoModel和AutoModelForCausalLM都是transformers家
族中不可或缺的成员，它们各自以不同 …

如何看待 Google 最新开源的 Gemma-3 系列大模型？ - 知乎
不仅如此，它还支持灵活的开发工具。 比如Hugging Face Transformers、Ollama、JAX、Keras、PyTorch、Google AI
Edge、UnSloth、vLLM和Gemma.cpp。 开发者们可以在Google AI Studio …

git clone太慢或者失败怎么办？ - 知乎
Jan 19, 2024 · clone的仓库是别人的私仓吗？私仓是会慢一些的，不然一般不会很慢吧，除非你没科学上网，对了，记得终端窗口也要把代理打开（自己百度看看怎么操作），或
者用 SSH协议 的方式 …

为什么vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致？
为什么vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致？ 想请教有关vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致的问
题。 在实验中，尝试使用以下设定对比vLLM和Hugging … 显示 …

System prompt 在大模型内部是如何生效的？ - 知乎
现在很多大模型都用system prompt作为静默提示，这个提示在大模型内部是如何生效的。是每次加在用户的输…

一文了解Transformer全貌（图解Transformer）
自2017年Google推出Transformer以来，基于其架构的语言模型便如雨后春笋般涌现，其中Bert、T5等备受瞩目，而近期风靡全球的大模型ChatGPT
和LLaMa更是大放异彩。网络上关于Transformer的解析文章非常大，但本文将力求用浅显易懂的语言，为大家深入解析Transformer的 …

如何评价 Meta 新论文 Transformers without Normalization？
但一方面而言作者并没有很严谨的证明这个事情，但在之前一些宣传中，这部分的提速成为了这个事情的主要贡献；另一方面而言，我们在一个Transformers中有很多的token间
和channel间的交互，在现代的大模型中，norm的占比实在是太低了，如果我们去看最近一些新 ...

transformers和ollama模型为什么输出速度差距如此之大？ - 知乎
transformers和ollama模型为什么输出速度差距如此之大？ 笔记本3080Ti16G显存，同一个问题，用transformers运行Qwen2.5-14B-
Instruct-GPTQ-Int4模型输出速递1.4…

挑战 Transformer：全新架构 Mamba 详解
Jan 21, 2025 · 算法 2 展示了作者所使用的主要选择机制。 这一套的思路由来已久，Transformers 里面的 QKV、LSTM里面的、Gating 都是类似的思
想。 S4 和 选择性 SSM 的核心区别在于，它们将几个关键参数（∆, B, C）设定为输入的函数，并且伴随着整个 tensor 形状的相关变化。

十分钟读懂旋转编码（RoPE）
Jan 21, 2025 · 旋转位置编码（Rotary Position Embedding，RoPE）是论文 Roformer: Enhanced Transformer With
Rotray Position Embedding 提出的一种能够将相对位置信息依赖集成到 self-attention 中并提升 transformer 架构性能的位置编码方式。而目前
很火的 LLaMA、GLM 模型也是采用该位置编码方式。

transformers的AutoModelForCausalLM和AutoModel有啥区别？
它们将帮助我们深入理解语言的奥秘，甚至在某些方面达到或超越人类的水平。 总而言之，AutoModel和AutoModelForCausalLM都是transformers家
族中不可或缺的成员，它们各自以不同的专长和应用场景，为人工智能的发展贡献着力量。

如何看待 Google 最新开源的 Gemma-3 系列大模型？ - 知乎
不仅如此，它还支持灵活的开发工具。 比如Hugging Face Transformers、Ollama、JAX、Keras、PyTorch、Google AI
Edge、UnSloth、vLLM和Gemma.cpp。 开发者们可以在Google AI Studio中，立即体验Gemma 3全部功能，或通
过Kaggle、Hugging Face下载模型。 此外，开发者还能根据具体需求定制Gemma 3。

git clone太慢或者失败怎么办？ - 知乎
Jan 19, 2024 · clone的仓库是别人的私仓吗？私仓是会慢一些的，不然一般不会很慢吧，除非你没科学上网，对了，记得终端窗口也要把代理打开（自己百度看看怎么操作），或



者用 SSH协议 的方式去clone？没啥好办法，mark下

为什么vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致？
为什么vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致？ 想请教有关vLLM和Hugging Face Transformers推理结果不一致的问
题。 在实验中，尝试使用以下设定对比vLLM和Hugging … 显示全部 关注者 8 被浏览

System prompt 在大模型内部是如何生效的？ - 知乎
现在很多大模型都用system prompt作为静默提示，这个提示在大模型内部是如何生效的。是每次加在用户的输…
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